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Prezvdent Miasta Wloclawka

W ramach spotkania mieszkaricami zwrocili sig do mnie mieszknncy
Osiedla Poludnie z proibg o pilne podjecie interwencji w sprawie naprawy i
utwardzenie chodnika w ciqgu ul. Broniewskiego prawa strona w kierttnku ul.
Zbiegniewskiej -nawysokosci ul. Broniewskiego 34 /Pralnia ekologiczna ul.
Bronievskiego 32A.

Obecnie chodnik j est zdewastowany- nier6wnoici -wystaj qce studzienki,
brak utwardzenia itp. Codziennie mieszkaricy pokonujq ten chodniklpo drugiej
stronie ul. Broniewskiego nie ma chodnika na tej wysoko6c7 idqc do koiciola
czlt tez nct przystanek ul. Zbiegniewskiej poQkajqc sig o nieriwnoici
wykruszonego chodnika i przy bardzo pylistej nawierzchnia tegoz chodnika.

Proszg o wizjg lokalnq sluZb komunalnych i pilnq naprawg - utwardzenie
nawierzchni chodnika jeszcze przed sezonem zimowym.
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